
Vriezenveen 16 juni 2020 

Dames en Heren van de Raad, 

En weer sta ik hier vanavond voor Uw Raad om een pleidooi te houden 

voor een nieuw Zwembad, met name een Doelgroepen bad. 

Onze medemensen met een beperking in de Gemeente Twenterand 

moeten kunnen zwemmen in een voor hen geschikt bad, voorzien 

van warm water. 

Dat geldt ook voor Astma — patiënten uit de omliggende plaatsen, 

die zwemmen bij ons, omdat wij zoutwater hebben i.p.v. chloor. 

Als het oude bad wordt afgeschreven en er geen nieuw bad komt, 

waar moeten wij dan heen? 

Voor onze zwemmers is het geen optie om naar de omliggende 

baden te gaan i.v.m. overbezetting en drukte bij die baden, 

ze zwemmen allemaal op de maandag als vaste dag. 

Bij de laatste Raadsvergadering 17-07-2017 was de optie een nieuw 

bad te bouwen in Noord, maar we zijn bijna 3 jaar verder en blijft het, 

zoals het nu lijkt toch bij de sportvelden. 

Nu las ik in de Media dat de verkeersveiligheid voor de kinderen 

In het geding komt, daar kan ik mij niets bij voorstellen. 

Ze kunnen naar mijn oordeel beter een Kiss en Ride Zone bij het zwembad 

plannen. 

De kinderen worden haast allemaal door de ouders gebracht en gehaald. 

Dat zie ik niet alleen bij het zwembad, maar ook bij de sporthal en oudere 

kinderen komen toch niet doordat het een sober-bad wordt zonder extra 





attributen, die gaan naar de buitenbaden en de Zandstuve en daar zit mijn 

angst als dit allemaal weer niet doorgaat en het binnenbad wordt 

afgeschreven en dat is een reële kans na 40 jaar. 

Nu er in de loop van de tijd De Zandstuve is veranderd als Stichting Aquapark 

De Zandstuve lijkt het bad nu van de inwoners van Vroomshoop, maar ze 

vergeten dat het warme water van meer dan één ton in de maand uit de koker 

van de zwembaden komt, een voorbeeld als we vragen om de stormbaan 

In de vakantie, dan moeten we die huren. 

Dat heb ik ook aan de Wethouder gezegd, ik dacht dat we één Gemeente 
waren. 

De Plump moest in 2013 wijken 

Dan Ham heeft haar eigen zwembad met een bruidsschat meegekregen, 

Daar hoor je de Dorpsraden niet over. 

Ik vind we zijn één Gemeente Twenterand, met één Buitenbad en zeker één 

Binnenbad. 

Mocht dit plan niet doorgaan dan wil ik er dit nog aan toevoegen, dat hier één 

het Kind van de rekening is en dat is de Plump in Westerhaar, die mensen staan 

met lege handen na 10 jaar strijd over een nieuw te bouwen zwembad. 

We zullen het 30 juni 2020 zien het wordt de Dood of de Gladiolen, 

gaat het dan niet door, dan is het einde van het Binnenbad Twenterand. 

Bijvoorbaatdank, 

Namens de cliénten en vrijwilligers De Klup 

Henny Harmsen 
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